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Érkezett: 2012 APP 2 3 .

Írásbeli kérdés

Lezsák Sándor úrnak
Az Országgyűlés elnökének feladatait ellátó alelnök

Helyben

Tisztelt Alelnök Úr !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdés értelmében „Valóban 2015-ig kell várni a Natura 2000
besorolás felülbírálatára? címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Dr . Fazekas Sándor
vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

Táborfalván állattartás céljára vásárolt tanyát a hozzám panaszával forduló választópolgár
(aki személyes adatainak közléséhez hozzájárult, az érintett rész címe : Táborfalva Postasor 2 .
helyrajzi szám 093/4 és az azt követ ő tanyák, Posta sor 3,4,5,6 stb.) a következő problémával
szembesült .

Az állatoknak szerettek volna egy kisebb ólat építeni, (kb 40-50 m 2) de a szomszédjukat -
akiknek a területe kisebb az övéknél, a tulajdoni lapon azonban tanya - zavarják az állatok .
Ezért annak rendje, módja szerint elment az önkormányzathoz, hogy minden törvénye s
legyen, ahol kiderült, hogy ez a tanya-világ (8-10 tanya) Natura 2000 . besorolás alá került
2006-ban az ürge populáció miatt, azóta mezőgazdaságilag védett terület .
Ennek értelmében a tanya beépíthetősége 1%, és mind a négy
telekhatártól 10-10 m-es távolságra lehet bármit is építeni, így bármilyen melléképület az
udvar közepére kerülhetne. Az önkormányzatnál azt a tájékoztatást kapta, hogy a Natura 200 0
besorolást nem ők hozták, így a visszaminősítést sem tehetik meg .

Kérdezem Miniszter Urat !

Tavasz van, a vetés, szántás és az állatlétszám a növelésének az ideje .
• Hogy lehetne visszaminősíteni a fenti területet gazdálkodásra alkalmas tanyának ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2012 . április 23 .

Tisztelettel :

Font Sándor
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